
 

Prioritera ett överskott framför två lag i Svenska 
serien.  
 
 
 
En av föreningens största utgiftsposter är de två lagen som deltar i Svenska serien. Räknar man 
in samtliga kostnader för serielagen är summan 60 000-80 000 kr/år.  
 
För många aktiva medlemmar är seriespelet säsongens höjdpunkt. Det är också en tävlingsform 
som skapar gemenskap och engagemang, även hos de passiva tävlingsspelarna. Trots detta har 
klubben vissa problem att fylla två lag med spelare inkl reserver och coach. Som exempel 
representerade endast fem spelare den sista omgången 2018 i division 2 trots goda möjligheter 
till uppflyttning. 

Det är min uppfattning att Haga BGK bör prioritera god ekonomisk hushållning framför 
två lag i serien. Säsongen 2017 accepterade årsmötet ett en budget i obalans för att möjliggöra 
två lag i serien. Jag menar att prioriteringen istället bör vara att under de kommande säsongerna 
prioritera en budget med ett prognostiserat överskott. För klubbens långsiktiga verksamhet - och 
existens - är en ny bangolfanläggning ett måste. Givet att intäkterna är likvärdiga med de senaste 
åren försvåras den möjligheten om klubben samtidigt har två lag representerade i seriespelet.  
 
Med bakgrund till ovan föreslår jag: 

- Att årsmötet bestämmer en riktlinje till styrelsen att fr o m säsongen 2020 prioritera ett 
överskott i verksamheten framför två lag i Svenska serien.  
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